
Protokół Nr XXXVI/09 
z XXX.VI Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 2 lutego 2010 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 

rozpoczętej o godz. 10.00 a zakończonej o 14.15. 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Kazimierz Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W sesji uczestniczyło 23 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
6. Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
7. Brygadier mgr inż. Krzysztof Korzec-Komendant Miejski PSP w Krośnie. 
8. Młodszy inspektor mgr Pan Krzysztof Guzik- Komendant Miejski Policji w Krośnie. 
9. Jan Kilar - Prezes Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w Krośnie. 
10. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 11 - stwierdził prawomocność obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek sesJI oraz poprosił o wmes1enie 
ewentualnych uwag. 

W związku z tym, iż nie zgłoszono propozycji zmiany porządku obrad, Przewodniczący Rady 
poddał go pod głosowanie. 

Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

Realizując punkt 5) porządku obrad - informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego 
na terenie powiatu krośnieńskiego w 2009 roku przedstawił młodszy inspektor mgr Pan Krzysztof 
Guzik- Komendant Miejski Policji w Krośnie /zał. Nr 2/. 

Przystępując do realizacji punktu 6) porządku obrad - informację o stanie bezpieczeństwa 
i ochrony przeciwpowodziowej oraz o zagrożeniach pożarniczych na terenie Powiatu w 2009 roku 
przedstawił brygadier mgr inż. Krzysztof Korzec - Komendant Miejski PSP w Krośnie /zał. Nr 3/. 

Kolejny punkt 7 porządku obrad - informację z działalności OSP w 2009 roku przedstawił Jan 
Kilar - Prezes Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w Krośnie 
/zal. Nr 4/. 

Punkt 8) porządku obrad - sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego - przedstawił Radny Powiatu Stanisław Kenar- członek w/w komisji /zał. Nr 5/. 
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Następnie Przewodniczący Rady Powiatu o godz. 11.05 ogłosił dziesięciominutową przerwę. 
Obrady zostały wznowione o godz. 11.15. 

W następnym punkcie 9) porządku obrad - informację dot. zimowego utrzymania dróg 
powiatowych - przedstawił Jan Pelczar - Dyrektor- Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 

Głos zabrał Pan Józef Turek dziękując za należyte zimowe utrzymanie dróg powiatowych. 
Zwrócił się tym samym z prośbą o odśnieżenie zatok autobusowych. 

Dyrektor podejmując temat dot. zatok autobusowych, dodał, iż kwestię tę przekaże Kierownikowi 
Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie. 

Realizując punkt 1 O a) porządku obrad - w punkcie tym Przewodniczący Komisji przedstawili 
sprawozdania z prac następujących komisji Rady Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 6/: 
- Komisji Rewizyjnej, 
- Komisji Budżetu i Finansów, 
- Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, 
- Komisji Zdrowia i Rodziny, 
- Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 
- Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej, 
- Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu, 
- Komisji Statutowej. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów zaproponował o nagrodzenie w formie 
premii pracownika zajmującego się obsługą Rady Powiatu. 

Punkt 11 b) porządku obrad - Przewodniczący Komisji przedstawili plany pracy poszczególnych 
komisji Rady Powiatu /zał. Nr 7/: 
- Komisji Budżetu i Finansów, 
- Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, 
- Komisji Zdrowia i Rodziny, 
- Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 
- Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej, 
- Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu, 
- Komisji Statutowej. 

W następnym punkcie 12) porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji 
uchwał Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Jan Juszczak- Starosta /zał. Nr 8/. 

Kolejny punkt 13) porządku obrad - interpelacje i zapytania - głos zabrała Radna Teresa Suska. 
Zapytała o możliwość ustawienia ponownie 2 - eh znaków drogowych przed szkołą tj. przy 
ul. Tokarskiego (zakaz zatrzymywania) i przy ul. Maniewskiego (pierwszeństwo przejazdu). 
Następnie zwróciła uwagę na utrudniające przejazd przez most przy ul. Maniewskiego zwisające 
gałęzie drzew. 
Podziękowała również za właściwe utrzymanie dróg oraz nawiązała do przebudowy drogi od 
Jedlicza do Piotrkówki. 

Przystępując do realizacji punktu 14 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie przekazania 
w nieodpłatne użytkowanie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Krośnieńskiego na rzecz 
Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie - projekt uchwały przedstawił 
Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
Poinformował o piśmie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego 
w Krośnie dot. prośby o nieodpłatne przekazanie na rzecz SPPR działki nr 2968/13 zabudowanej 
budynkiem byłego prosektorium, położonej w sąsiedztwie siedziby Pogotowia przy ul. Grodzkiej. 
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Wspomniana działka miałaby zostać wykorzystana na potrzeby techniczne Pogotowia. Nadmienił 
także, że działka ta została nabyta od Gminy Krosno z przeznaczeniem na potrzeby SPPR 
w Krośnie. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji 
pozytywną opinię komisji. 

Gospodarki Wodnej przedstawił 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVl/275/10 w sprawie 
przekazania w nieodpłatne użytkowanie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Krośnieńskiego na rzecz Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie 
/zał. Nr 9/. 

W punkcie 14 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2010 rok - projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej - Teresa Sirko. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXXVI/276/10 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok /zał. Nr 10/. 

W kolejnym punkcie 14 c) porządku obrad- projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu radnego - projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu - Kazimierz 
Krężałek /zał. Nr 11/. 

Pani Aneta Florek - Radca Prawny w Starostwie Powiatowym w Krośnie wyjaśniła, iż 
przedstawiony projekt uchwały dotyczy wygaśnięcia mandatu Radnego w skutek utraty prawa 
wybieralności w przypadku popełnienia przestępstwa umyślnego ściganego z urzędu. 
Obowiązkiem Rady Powiatu jest podjęcie uchwały w trybie 3 miesięcy od dnia zaistnienia 
zdarzenia powodującego utratę prawa wybieralności. Dodała, iż uchwała ma charakter 
deklaratoryjny. Zadaniem Rady Powiatu jest potwierdzenie wystąpienia zaistniałych okoliczności. 
Wspomniała o przesłankach tj. o wyroku skazującym za popełnienie przestępstwa ściganego 
z urzędu, czego następstwem jest przedłożenie projektu uchwały Radzie Powiatu w przedmiotowej 
kwestii. Następnie wyjaśniła, iż w przypadku nie podjęcia wspomnianej uchwały przez Radę 
Powiatu w ciągu 3 miesięcy, Wojewoda w trybie nadzoru zobowiąże Przewodniczącego Rady to 
podjęcia takiej uchwały w ciągu 30 dni. Jeśli Rada Powiatu w dalszym ciągu tego nie uczyni, 
Wojewoda wydaje zarządzenie zastępcze oraz informuje właściwego ministra. 

Następnie Przewodniczący oddał głos Radnemu Edwardowi Barglowi celem umożliwienia 
złożenia wyjaśnień w przedmiotowej sprawie. 

Pan Edward Bargiel dodał, iż wszystkim zgromadzonym ta sprawa jest na pewno dobrze znana. 
Wspomniał o wyroku skazującym oraz o rozwiązaniu jego dotychczasowych stosunków pracy 
przez jednostki, w których również był zatrudniony. Dodał, iż w dniu 18 grudnia 2009 roku 
zostało złożone przez Radnego pismo w sprawie kasacji wyroku do Sądu Najwyższego. 
Zobowiązał się do dostarczenia ksera wspomnianego pisma w najbliższych dniach 
Przewodniczącemu Rady Powiatu. Nadmienił, że termin rozstrzygnięcia tej kwestii nie jest mu 
jeszcze znany. Na zakończenie swojej wypowiedzi wyraził wolę upuszczenia sali w czasie 
głosowania w przedmiotowej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 12.50 ogłosił ponownie przerwę. 
Obrady zostały wznowione o godzinie 13.30. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu informując o tym, że postawa Edwarda Bargiel jako 
Radnego nigdy nie budziła zastrzeżeń. 
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W dalszej części głos zabrał Pan Józef Turek w imieniu Klubu PSL oraz 2-ch niezrzeszonych 
kolegów informując o zajętym w przedmiotowej kwestii stanowisku dot. glosowania przeciw 
uchwale o wygaśnięciu mandatu radnego do czasu rozstrzygnięcia sprawy zw. z wnioskiem 
o kasację wyroku. 

Uchwała nie została podjęta przez Radę Powiatu Krośnieńskiego stosunkiem głosów (ogółem 
głosujących - 22 radnych, glosujących za podjęciem uchwały - O głosów, przeciw - 18, 
wstrzymujących się od głosu - 4). 

W następnym punkcie 15) porządku obrad - przyjęcie stanowiska w sprawie zawieszenia 
kolejowych przewozów pasażerskich na trasie Jasło - Zagórz i Zagórz - Łupków - projekt 
stanowiska przedstawił Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
Poinformował również o zmianie w projekcie stanowiska dot. uruchomionych 4 - eh kursów na 
wspomnianej trasie od dnia 1 lutego 201 O roku. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o p1sm1e Senatora RP - Stanisława 
Zająca w przedmiotowej sprawie skierowanym do Rady Powiatu /zał. Nr 12/ oraz piśmie Senatora 
skierowanym do Dyrektora Przewozów Regionalnych /zał. Nr 13/. Stwierdził, iż sytuacja ta jest 
bardziej drastyczna niż przedstawiona w w/w stanowisku. 

W dalszej części głos zabrał Pan Adolf Kasprzyk pytając dlaczego właśnie te dwie trasy 
przewozów pasażerskich zostały zawieszone. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż to pytanie należałoby skierować do Dyrektora Przewozów 
Regionalnych oraz Sejmiku Województwa Podkarpackiego. Stwierdził, iż można tylko 
domniemać, że w/w przewozy zostały zawieszone ze względu na zbyt małą rentowność. 

Następnie głos zabrał Starosta. Poinformował o środkach finansowych, które w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego zaplanowano właśnie na potrzeby kolei. Dodał, iż 
uczestniczył kilkakrotnie w spotkaniach w przedmiotowej sprawie. Wspomniał również, iż 
Konwent Starostów wystąpił z wnioskiem o zmniejszenie środków przeznaczonych na zadania 
dot. kolei i przeniesienie wspomnianych środków na zadania inwestycyjne dot. dróg powiatowych. 
Dodał, że jeśli dojdzie do likwidacji połączeń, to nasza część województwa zostanie odcięta od 
reszty regionu, trzeba dążyć do modernizacji linii kolejowych. 

Na zakończenie wspomniał o potrzebie zajęcia przez samorząd powiatu głosu w przedmiotowej 
sprawie. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem stanowiska w sprawie zawieszenia kolejowych 
przewozów pasażerskich na trasie Jasło - Zagórz i Zagórz - Łupków z uwzględnieniem 
zmian /zał. Nr 14/. 

Realizuiac koleinv ounkt 16) porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania - głos 
zabrał Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu udzielając odpowiedzi na pytania Radnej 
Teresy Suskiej, w kwestiach dot.: - ustawienia znaków drogowych - wspomniał, iż zostaną one 
ustawione, - gałęzi utrudniających przejazd przez most - dodał, iż kwestię tę już zgłosił do PZD 
oraz w kwestii przebudowy wspomnianej przez Radną drogi - wspomniał, iż na tę chwilę nie 
może udzielić odpowiedzi. 

Punkt 17) porządku obrad - wolne wnioski i zapytania - Przewodniczący Rady Powiatu zapoznał 
radnych z następującymi pismami: 
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- Prezydenta Rzeczypospolitej Lecha Kaczyńskiego /zał. Nr 15/ dot. życzeń noworocznych, 
- Marszałka Województwa Podkarpackiego Zygmunta Cholewińskiego /zał. Nr 16/ - w sprawie 
przyjęcia rezolucji dot. upamiętnienia ofiar ludobójstwa dokonanego na Polakach na kresach 
Wschodnich II RP, 

- Rektora ds. studiów Marii Ruda /zał. Nr 17/ - w sprawie zamieszczenia plakatów z ofertą 
kształcenia na studiach podyplomowych i kursach dokształcających w Państwowej Wyższej 
Szkole Zawodowej w Krośnie, 

- Radnego Powiatu Sanockiego Tadeusza Nabywaniec /zał. Nr 18/ - w sprawie pomocy choremu 
dziecku. 

Następnie dodał, iż na kolejnej sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego będzie obecna Pani Regina 
Chrzanowska - Dyrektor PUP, dlatego też zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rozwoju 
i Promocji Powiatu o zajęcie się tematem bezrobocia i zaproszenia Dyrektora PUP na komisję. 
Podziękował również za puchar zdobyty w trójboju strzeleckim - Radni kontra pracownicy 
Starostwa Powiatowego w Krośnie. 

Starosta zabierając głos, poinformował, iż w związku z tym, że kilku radnych musiało opuścić 
zawody strzeleckie zorganizowane w Jedliczu przed ich zakończeniem, pozwolił sobie wręczył tym 
osobom okolicznościowych dyplomów. 

Następnie wspomniał o liście otwartym skierowanym do Pana Prezydenta i Premiera RP 
/zał. Nr 19/ w sprawie nie wystarczającego zabezpieczenia potrzeb zdrowotnych mieszkańców 
Podkarpacie. Dodał, iż w przedmiotowej kwestii zawiązał się komitet, który skupia dyrektorów 
wszystkich szpitali z terenu województwa podkarpackiego oraz starostów, którzy posiadają na 
swoim terenie owąjednostkę. 
W dalszej części nawiązał do tematu dot. scalania gruntów. Nadmienił, iż warunkiem przystąpienia 
do wspomnianego programu jest zgłoszenie 75 % chętnych właścicieli gruntów. 
Poinformował również o spotkaniu Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego w sprawie 
wytwarzania i przetwarzania produktów zwierzęcych. Dodał, iż z uzyskanych informacji wynika, że 
po 2011 roku rolnik nie będzie mógł we własnym zakresie dokonać uboju. Będzie to natomiast 
możliwe tylko w ubojni posiadającej odpowiedni certyfikat. Zwrócił uwagę na konieczność 
utworzenia wspomnianej ubojni w Powiecie. 

W dalszej części wspomniał o plebiscycie na Najpopularniejszego Sportowca, Trenera i Działacza 
Powiatu Krośnieńskiego w roku 2009, organizowanym w dniu 11 lutego 2009 roku o godz. 17.00 
w Odrzykoniu, a także o planowanych kolejnych sesjach Rady Powiatu, które to sesje ze względu 
na remont sali 308 będą sesjami wyjazdowymi. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 14.15 zamknął obrady XXXVI Sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 
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